
Dalhem	  Fiber	  ekonomisk	  förening	   	  
	  
	  
Sammanträde	  med	  styrelsen	  för	  Dalhem	  Fiber	  den	  7	  mars,	  19-‐21	  
	  
Närvarande:	  Erik	  Guldström	  ordf.,	  Per	  Gustafsson,	  Johanna	  Engelbrektsson,	  
Elizabeth	  Rykling,	  Tord	  Berglund,	  Sara	  Björebro	  
Frånvarande:	  Peter	  Brennwald	  
	  
	  
Mötets	  öppnande	  	  
Ordförande	  förklarade	  mötet	  öppnat	  
	  
Justerare	  
Till	  justerare	  valdes	  Sara	  och	  Elizabeth	  
	  
Genomgång	  av	  föregående	  protokoll	  
Ärendet	  hos	  Bolagsverket	  kungjordes	  26/11	  2015	  vilket	  innebär	  att	  tidigaste	  
datum	  för	  utbetalning	  kan	  ske	  nästkommande	  bankdag	  ett	  år	  efter.	  
	  
I	  övrigt	  inget	  att	  anmärka.	  	  

	  
Inför	  årsstämma	  
Förslag	  på	  ny	  valberedning	  
	   Förändring	  av	  styrelsen	  

Peter	   har	   meddelat	   valberedningen	   att	   han	   önskar	   avsluta	   sitt	  
uppdrag	  

	   	   Erik	  har	  meddelat	  att	  han	  önskar	  avsluta	  sitt	  uppdrag	  
Datum:	  20:e	  april,	  kl	  19.	  	  

Erik	   ordnar	   kallelse	   som	   skickas	   ut	   tre	   veckor	   innan	   och	   annonserar	   i	  
tidningarna.	  	  

Utkast	  verksamhetsberättelse:	  	  
Erik	  har	  tagit	  fram	  utkast	  som	  vi	  går	  igenom	  och	  kompletterar.	  	  

Verksamhetsplan	  2016:	  	  
Erik	  har	  tagit	  fram	  utkast	  som	  vi	  går	  igenom	  och	  kompletterar	  

Förslag	  på	  budget:	  	  
Tillägg	  utbildning	  och	  reviderar	  kostnaderna.	  	  

Återbetalning:	  	  
Utbetalning	   till	   ägaren	   per	   lagförd	   fastighet,	   belopp	   beroende	   på	   hur	  
mycket	   insatsen	   varit.	   Belopp	   mellan	   4-‐5	   tkr,	   avstämning	   den	   1/11-‐16	  
exakt	  hur	  mycket	  det	  blir.	  

Extern	  mötesordförande:	  	  
På	  förslag	  Olof	  Berglund	  

Fika:	  	  
KU,	  Erik	  kontaktar	  dem.	  	  

Inbjuden	  gäst:	  Erik	  kontaktar	  föreläsare	  



Dalhem	  Fiber	  ekonomisk	  förening	   	  
	  
Avtackning:	  Sara	  tar	  hand	  om	  det.	  

	  
Verksamheten	  
Enkät:	  Vi	  skickar	  ut	  i	  samband	  med	  kallelsen.	  	  
	   	  
Ledningsvisning	  och	  ledningsrätt:	  Pågående,	  Region	  Gotland	  VA,	  GEAB	  
ledningsprojekt,	  Björkhage.	  Eltel	  har	  höjt	  priset,	  indexreglerat.	  	  	  
	  

	  
Medlemmar	  
BRF	  Gandarve	  har	  flyttat	  in,	  Gandarve	  161	  sålt.	  Bygdegården	  kommer	  att	  
överlåtas	  till	  sockenföreningen.	  Dalhem	  Myre	  239	  till	  försäljning	  
	  
Ekonomi	  	  
Ännu	  inget	  pris	  från	  Region	  Gotland,	  Peter	  ska	  kontakta	  dem.	  
Inköp	  av	  dator	  till	  föreningens	  kassör,	  max	  5	  tkr.	  	  
Snöpinnar:	  Försäljning	  av	  de	  pinnar	  som	  ej	  behövs	  och	  vi	  har	  över	  
	  
Strategi	  framåt	  
Mer	  samarbete	  med	  Hörsne	  Bara	  Fiber.	  	  
	  
Inget	  nytt	  angående	  framtiden	  från	  Region	  Gotland	  och	  Länsstyrelsen.	  
	  
	  
Övriga	  frågor	  
Fibernät	  Gotland	  erbjuder	  utbildning	  för	  styrelseledamöter	  i	  fiberföreningen.	  
Sara	  och	  Elisabet	  intresserade.	  	  
	  
Information	  om	  GEAB’s	  pågående	  projekt	  med	  att	  omvandla	  luftledning	  till	  att	  
grävas	  ned.	  	  
	  
Nästa	  möte	  
21/3	  ,	  19-‐21	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet:	  	  
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Tord	  Berglund	  
	  
	  
	  
	  
Justeras:	  	  
	  
	  
	  
Sara	  Björebro	  	   Elizabeth	  Rykling	  
	  


